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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI Saziv 

Prolećno zasedanje    

 

Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, industriju i regionalni razvoj 

Sednica br.55/2019 

Priština, dana 22.01.2019.godine, u 11:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-303 

 

Z A P I S N I K 

 

Sednici su prisustvovali: Sala Berisha Shala, predsednica, Dardan Sejdiu, prvi zamenik 

predsednice, Glauk Konjufca, Liburn Aliu, Hykmete Bajrami, Lutfi Zharku, Memli Krasniqi, 

Muharrem Nitaj, Veton Berisha i Duda Balje, članovi. 

  
Odsutni: Adem Hodža , drugi zamenik predsednice, član. 

 

Ostali učesnici: Ardian Syla i Naser Peci – Bord Trepče; Shyqyri Sadiku – Sindikat Trepče; 

Liridon Gashi – SEEF; Vatra Qehaja i Blerim Sallahu – LVV; Dren Ajeti – Klub proizvođača; 

Blerta Bejtullahu – ZVSK/EU Office; kao i predstavnici medija. 

 

 

Pomoćno osoblje Komisije: Armend Ademaj, Muhamet Morina, Besim Haliti i Veton Raci. 

 

 

Sednicom predsedavala: Sala Berisha Shala, predsednica Komisije. 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica održanih dana 27 i  28.12.2018.godine;  

3. Razmatranje Nacrt-Statusa  Trepča A.D.; 

4. Razmatranje izveštaja panela za izbor borda JO KOSTT A. D.; 

5. Pod razno. 

 

 

Predsednica utvrdila da su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i otvorila je sednicu 

prema dnevnom redu.  
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1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez primedbi. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica održanih dana 27 i  28.12.2018.godine 

 

Zapisnici ,  sa sednica održanih dana  27 i  28.12.2018.godine,usvojeni bez primedbi. 

 

3. Razmatranje Nacrt-Statusa  Trepča A.D. 

 

Predsednica, naglasila je da meseca oktobra 2016.godine, usvojen  je Zakon o Trepči, i mislili 

smo da usvajanjem ovog zakona  biće funkcionalizacija ovog industrijskog giganta. Niko nije 

pomislio da će funkcionalizacija Trepče zakasniti toliko dugo. U mesecu maj 2018.godine 

Vlada Kosova, odnosno odbor Trepče dostavili su Nacrt-Statusa u Skupštini. U međuvremenu 

su se pojavile nezadovoljstva sindikata Trepče,  sa kojima smo i održali sastanak. Dogovorili 

smo se da socijalna pitanja koja su ozbiljna zabrinutost za rudare Trepče da se tretiraju jednim 

posebnim zakonom, zbog razloga jer u akcionarnim društvima ne dozvoljava se da u njihovom 

statusu  ima i socijalnih pitanja. Takođe rudari Trepče imali su njihova nezadovoljstva jer 

nekoliko aseta su ostali neobuhvaćeni kao aseti Trepče. Mi smo uzeli prateće dokumente od 

sindikata  koja je ta imovina Trepče, za koje smatramo da su od suštinskog značaja za 

funkcionisanje Trepče. Vlada Kosova, odbor Trepče i sindikat Trepče, nakon zajedničkih 

sastanka , postigli su sporazum za pitanja koja su inicirana od sindikata. Mi smo obuhvatili sva 

ta pitanja koja su proizašla iz tog sporazuma i sad u ovom dokumentu  sa tri kolone imamo 

nacrt statusa prestignut od odbora u prvoj koloni, predloge od sindikata u drugoj koloni i nacrt 

status sa uključenim predlozima u trećoj koloni. Ona je pozvala predstavnika odbora Trepče, g. 

Naser Peci da detaljno razjasni nacrt status o uključenim promenama. 

 

Naser Peci, Bord Trepče, naglasio je da status Trepče je jedna od tačaka zakona o Trepči. 

Nakon formiranja odbora dolaze sledeći koraci o primeni zakona. U junu prošle godine 

dostavili smo status u Skupštini. U međuvremenu sindikat je izrazio nekoliko nezadovoljstva. 

Održali smo nekoliko zajedničkih sastanaka rada sa sindikatom i Vladom i dostigli smo 

sporazum o održavanju nacrt statusa. 

 

Liburn Aliu naglasio je da se svi slažemo da je jako bitno da ima svoj statut Trepča, i svi smo 

bili zajedno u dugom procesu usvajanja statusa. U statusu koji nam je sada pristigao je isti, ali je 

priložen jedan dokumenat koji predstavlja sporazum između Vlade i sindikata. Takođe se 

slažemo da su ovi aseti deo statusa. Međutim smatramo da je brži i efikasniji put da odbor 

zajedno sa Vladom  uključi ove primedbe u statutu i da ne ostavi to Komisiji i Skupštini. Ako 

mi, kao Skupština, preuzimamo da ponovo sastavimo status  mi smo prvenstveno u suprotnosti 

sa zakonom a pod dva možemo napraviti greške. Sada da li mi da stvorimo radnu grupu, da 

predlažemo amandmane, da prosledimo na prvo čitanje, nakon toga na drugo čitanje,  

proceduralno nigde nije napisano, ili da mi samo preduzmemo sastavljanje jednog novog 

statusa  sa ovim predlozima  i da predstavimo sednici! Šta ukoliko naši predlozi ne budu 

izglasani na sednici? Odbor treba da dostavi jedan status, koji Skupština usvaja. Odbor neka 

uključi predloge u statut , neka dostavi u Skupštini i mi ćemo usvojiti. 
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Hykmete Bajrami naglasila je da smo imali sastanke o nacrt statusu i u 2018. godine, i u ovim 

sastancima sam izrazila moju zabrinutost  da kao Skupština  nemamo pravo da promenimo nacrt 

statusa. Mi nemamo sporazum između sindikata i Vlade. Mi vidimo situaciju i spremni smo 

nakon tri dana da se okupimo i da usvojimo. Mi se protivimo izmenama u statutu. Nacrt status 

neka bude kompletiran i mi ga odobravamo. 

 

Dardan Sejdiu naglasio je da nema potrebe žuriti i postupati pogrešnim koracima. Nacrt status 

nek nam dolazi od odbora kao kompletan. Ukoliko Vlada, odbor i sindikata se okupljaju i 

dostave nacrt status kompletiran , mi ćemo danas glasati. Samo da nam se dostavi od odbora 

nacrt statusa usaglašen i da bude jasan. 

 

Muharrem Nitaj pitao je predstavnike odbora Trepče: Zašto odbor nije izradio finalni nacrt 

status? Ukoliko imamo sporazum sa sindikatom i Vladom  zašto onda niste uključili nacrt status 

i dostavili nam kompletiran? On je zatražio da se odlaže usvajanje nacrt statusa sa sledeću 

sednicu. 

 

Memli Krasniqi naglasio je da imamo mnogo meseca da ovaj nacrt status nam je ostao u 

rukama. Nakon što je stigao u Skupštinu ovaj nacrt status pojavile su se neke nesuglasice od 

sindikata. Bilo bi dobro da odbor dostavi finalnu verziju nacrt statusa. Mislim da i procedura 

treba da se ispoštuje.  

 

Predsednica je objasnila da Vlada, nije zatražila da se povlači nacrt status sa inkorporiranim 

predlozima, nego je zatražila da mi uključimo predloge. 

 

Naser Peci, odbor Trepče, naglasio da je sada izašlo kao proceduralno pitanje. Mi smo mislili 

da predstavljanje nacrt statusa sa tri kolone učiniće jasnijim izmene u nacrt status. Status 

svakako je derivat zakona. Status je osnovački dokumenat Trepče A.D. Treća kolona 

predstavljena u dokumentu nacrt statusa je veoma približna postignutom dogovoru. 

 

Shyqyri Sadiku, sindikat Trepče, naglasio je odbor trebao da pokrene pitanja aseta. Kriv za 

ovo kašnjenje nacrt statusa je odbor. Odbor nije trebao da obuhvati naše primedbe. Treba da se 

čuje i glas drugog akcionara koji je glas radnika. 

 

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela sledeći:  

 

      Zaključak  

 

 

Odbor Trepče da povlači postojeći nacrt status i da dostavi u Skupštini nacrt status sa 

uključenim predlozima prema sporazumu sa Vladom i sindikatom. 

 

 

4. Razmatranje izveštaja panela za izbor borda JO KOSTT A. D. 

 

Predsednica navela je da sa posvećenošću ova komisija je počela sa radom 14 januara gde smo 

započeli intervjuisanje kandidata za članove KOSTT-a. Dalje predsednica je odrazila proces od 
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objavljivanja konkursa za članove odbora KOSTT-a do izbora kandidata za predloženu 

plenarnu sednicu. Ona je dodala da na osnovu člana 14 Zakona br. 05/L-085 o električnoj 

energiji, Ministarstvo javne uprave raspisuje konkurs za direktora odbora KOSTT-a, i dosije 

podnosilaca dostavlja Skupštini Kosova. Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, 

industriju i regionalni razvoj, kao dotična komisija za energetiku, dana 3.10.2018.godine, 

donela je odluku o formiranju panela za izbor članova borda, u ovom sastavu: Sala Berisha -

Shala; Adem Hodža i  Hykmete Bajrami. Ovaj panel razmatrao je aplikacije i formirao je ući 

izbor kandidata koji su ispunili uslove prema zakonu. Dana 22.11.2018.godine, komisija je 

proširila Izborni panel, da bi odvijalo procedure zapošljavanja, u ovom sastavu kako sledi: Sala 

Berisha- Shala (GP PDK) di predsedavajuća, Adem Hodža  (GPLS), Hykmete Bajrami 

(GPLDK), Liburn Aliu (GPLVV), Muharrem Nitaj (GPAAK), Veton Berisha (GPNISMA) i 

Duda Balje (GP6+), dok se predstavnik parlamentarne grupe PSD dobrovoljno povukao. Prema 

preporukama projekta ,,BDO” angažovano od Britanske ambasade na Kosovo o nadgledanju 

zapošljavanja na višim rukovodećim pozicijama u javnim institucijama, Izborni panel treba da 

bude u manjem broju članova  i treba da budu konstanto tokom procesa intervjuisanja , na kraju 

Izborni panel ima sledeći sastav: Sala Berisha- Shala (GP PDK) i predsedavajuća, Hykmete 

Bajrami (GPLDK), Liburn Aliu (GPLVV) i Veton Berisha (GPNISMA). Na konkursu je 

apliciralo 33 (trideset i tri) kandidata, dok bazirajući se na formalno pravne kriterijume, Izborni 

panel je odabrao 29 (dvadeset i devet) kandidata, osnivajući listu sa užim kandidatima  i isti su 

pozvani na intervju. U međuvremenu, dobrovoljno, 6 (šest) kandidata se povuklo od  

konkurencije. Od 14 do 18 januara 2019.godine, Izborni panel, odvijao je proces intervjuisanja 

pozvanih i prisutnih kandidata – 23 (dvadeset i tri), gde nakon odvijanja procesa i intervjuisanja 

i bodovanja bazirajući se na njihovu performansu, odlučilo je da Skupštini predloži 12 

(dvanaest) kandidata sa najviše poena, prema zakonskoj osnovi gde najmanje za jednu poziciju 

predlažu se dva kandidata. Ona je zatražila da ovu listu sa 12 kandidata prosledi na plenarnu 

sednicu. 

 

Dardan Sejdiu pitaj je : da li se usklađuje bodovanje panela sa bodovanjem BDO-a? 

 

Predsednica je objasnila da prema iskustvima BDO-a oni su izrazili zahvalnost  i rekli su da je 

prvi put da smo jako približni poentiranju panela. 

 

Muharrem Nitaj naglasio je da rad panela za intervjuisanje i zahtevi BDO-a o dinamici rada  

Panela za intervjuisanje nije u skladu  sa mogućnostima članova panela za intervjuisanje,  pošto 

je zatraženo da se radi pet uzastopnih dana od osam ujutro do osam sati uveče. Ja od prvog dana 

sam izrazio zabrinutost da tako nešto je nemoguće i zbog obaveza  koje mogu imati članovi 

panela za intervjuisanje  i verujem da u drugim slučajevima treba bolje da se koordinišemo i da 

se ne desi da panel od sedam članova , iz objektivnih razloga , na kraju rezultira sa četiri člana. 

 

Predsednica je objasnila da bilo veoma teško sa celo dnevnom dinamikom , takav projekat 

imaju BDO-a,  i kada smo zatražili  i na jednu promenu ove dinamike  ili fleksibilnosti  u 

sastavu panela, oni su nam rekli da se povlačimo od procesa i nije imalo drugih mogućnosti. 

 

Dardan Sejdiu naglasio je da sam da se i dalje procesira lista kandidata, i zatražio je da do 

plenarne sednice se dostave potrebni materijali iz procesa intervjuisanja . 
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Memli Krasniqi, zahvalio se panelu za obavljen rad i naglasio je da je dinamika bila određena 

od implenetirajućeg partnera, a ne od panela. Mi smo primili listu kandidata, 12 su kandidata, 

ali jako je bitno  da imamo i finalno ocenjivanje koje je dalo implementirajući partner BDO-a. 

 

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela sledeći:  

 

     Z A K LJ U Č A K   

 

Skupština tajnim glasanjem bira 6 (šest), od 12 (dvanaest) kandidata, za predsedavajućeg i 

direktora odbora JP KOSTT-a, sa mandatom od 4 (četiri) godine, i to: 

 

1.1. Hekuran Murati; 

1.2. Muzafer Shala; 

1.3. Enis Berisha; 

1.4. Nagip Krasniqi; 

1.5. Migjen Kukaj; 

1.6. Nagip Skenderi; 

1.7. Shkelzen Nuza; 

1.8. Sejdi Rexhepi; 

1.9. Nebih Zariqi; 

1.10. Naim Sahiti; 

1.11. Neron Berisha, dhe 

1.12. Habib Basholli. 

 

 

4. Pod razno 

Sledeća pitanja. 

 

a) Predsednica naglasila je da tokom cele nedelje intervjuisanja kojom je radio panel  stvorili 

smo i troškove  i komisija bi trebalo da donosi odluku za odobravanje troškova. 

 

Komisija je odobrila stvorene troškove tokom procesa intervjuisanja kandidate za članove 

odbora KOSTT-a. 

 

b) Predsednica je obavestila članove komisije  da stigao poziv za sledeći sastanak 

Parlamentarni plenum Energetske zajednice, koji će se održati 19 februara u Briselu.  Stalni 

članovi na ovaj plenum smo ja i  g. Dardan Sejdiu, dok gđa. Hykmete Bajrami je alternativni 

član. Predsednica je potvrdila da će prisustvovati na sednici Plenuma, i zatražila mišljenje 

poslanika Dardan Sejdiu ako može prisustvovati Plenumu. 

 

Dardan Sejdiu naglasio je da povlači od prisustvovanja sa sednici Plenuma zbog ličnih 

obaveza. 

 

Predsednica je zatražila od gđa. Hykmete Bajrami  ako može da prisustvuje na sednici 

Plenuma. 
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Hykmete Bajrami, potvrdila je da će prisustvovati na sednici Plenuma. 

 

Na sledećoj Parlamentarnoj sednici Plenuma Energetske zajednice, 19 februara u Briselu, 

prisustvovaće: Sala Berisha- Shala, stalan član Plenuma, i Hykmete Bajrami, alternativni član 

Plenuma. 

 

c) Predsednica je obavestila članove komisije  da 12 februara dolazi u posetu g. Janez Kopac, 

direktor sekretarijata Energetske zajednice, i kao komisija imaćemo sastanak sa z. Kopac i 

pozivam vas da prisustvujete sastanku. 

 

d) Hykmete Bajrami naglasila je da ima nezvanične informacije da Vlada je uspela da 

registruje operatora severa električne energije u Ministarstvo trgovine i industrije. Ako postoji 

mogućnost  u ime komisije da zatražimo informacije od Ministarstva trgovine i industrije , kako 

je registrovan, jer ja znam da se nikada nisu prozvali  Kosovu prema zakonima Ustava Kosova , 

kako je pronađen način registrovanja, ako je registrovan i ispoštovani su zakoni  onda je mnogo 

dobro. Ova nama otvara put da  imamo veoma glasnu diskusiju  za učlanjene u ENTSO, i da 

pokrenemo ovo pitanje sa g. Janez Kopac. Jedina prepreka za ne primenjivanje sporazuma od 

2015 za energetiku  je bilo ne registrovanje operatora na severu . Sada , ukoliko se desilo 

registrovanje operatora, da vidimo kako se desilo , i pod dva  možda da se organizuje jedan 

poseban sastanak komisije sa autoritetom Brisela, ili i sa predstavnicima ostalih komisija  da se 

zatraži primena sporazuma. Neka ovo bude zahtev koji proizilazi iz naše komisije. 

 

Predsednica  naglasila je da i ja imam informaciju da je registrovan, ali nije nastavljeno daljim 

koracima, jer nakon registracije treba da se licencira od ZRRE. 

 

Komisija zatraži će informacije od Ministarstva trgovine i industrije u vezi registrovanja 

operatora električne energije sa severa, prema Briselskom sporazumu o električnoj energiji. 

 

 

Sednica je završena u 12:30 časova  

 

Pripremilo: Osoblje za podršku Komisiji.  

                                                                                              Predsednica komisije, 

                                                                                             ---------------------------- 

                                                                                              Sala BERISHA SHALA 


